
Protokół  

Nr XXV/13 z XXV Sesji  

Rady Miejskiej w Pieniężnie 

z dnia 17 stycznia 2013 r. 
 

 

Sala Urzędu Miejskiego w Pieniężnie 

Początek Sesji                            13.30                         

Zakończenie Sesji                      14.15                        

 

 

Spośród 15 radnych obecnych było 14 radnych wg. załączonej listy obecności. 

 

Ponadto uczestniczyli: 
 

1. Pan Kazimierz Kiejdo – Burmistrz Pieniężna 

 

Załącznik Nr 1 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
 

Przewodniczący Rady p. Zbigniew Żyndul otworzył obrady XXV Sesji Rady 

Miejskiej w Pieniężnie, witając radnych, Burmistrza, a następnie stwierdził prawomocność 
obrad. 

 

2.Przedstawienie porządku obrad. 

 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad wraz ze 

zmianą dotycząca wprowadzenia w punkcie 6 podpunktu b) projekt uchwały w sprawie 

aktualizacji Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania 

Bezdomności Zwierząt dla Gminy Pieniężno na rok 2013. 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie Protokołu nr XXIV/12 z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Pieniężnie z dnia  

28 grudnia 2012 r.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Projekty uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na rok 2013. 

b) aktualizacji Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania 

Bezdomności Zwierząt dla Gminy Pieniężno na rok 2013. 

7.  Interpelacje i zapytania. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie obrad. 
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Kolejno Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad zatwierdzenie porządku 

obrad wraz z zaproponowana zmianą.  Za głosowało – 14 radnych, przeciw nie glosował nikt 

i nikt się nie wstrzymał. Porządek został przyjęty.   

 

3. Zatwierdzenie Protokołu nr XXIV/12 z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Pieniężnie z 

dnia 28 grudnia 2012 r.  
 

  W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 

przyjęciem Protokołu z XXIV Sesji w dniu 28 grudnia 2012 r. Za głosowało – 12 radnych, 

przecie nie głosował nikt, wstrzymało się – 2 radny. Protokół został przyjęty.  

 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz przedstawił w/w sprawozdanie. Dodał, iż wyszła propozycja z naszej 

inicjatywy, żeby wspólnie z samorządowcami negocjować cenę oświetlenia i udało się zejść o 

17% . Sukcesem było ze na pierwszym spotkaniu było 16 a w drugim 10 ale udało sie 

wynegocjować cenę dla wszystkich samorządów naszego powiatu.  

Załącznik Nr 2 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag.  

 

6. Projekty uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na rok 2013. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

nad podjęciem w/w uchwały. Za głosowało -14 radnych, przeciw nie głosował nikt i nikt się 
nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

Rada Miejska w Pieniężnie  

podjęła Uchwałę Nr XXV/168/13 

z dnia 17 stycznia 2013 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2013. 
 

b) aktualizacji Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania 

Bezdomności Zwierząt dla Gminy Pieniężno na rok 2013. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

nad podjęciem w/w uchwały. Za głosowało -14 radnych, przeciw nie głosował nikt i nikt się 
nie wstrzymał. Uchwała została podjęta. 

Rada Miejska w Pieniężnie  

podjęła Uchwałę Nr XXV/169/13 

z dnia 17 stycznia 2013 r. 

w sprawie aktualizacji Programu Opieki  

nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności  

Zwierząt dla Gminy Pieniężno na rok 2013. 
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7. Interpelacje i zapytania. 

 

Burmistrz zgłosił informacje na temat aktualnego stanu lokalowego szkół i 

przedszkola prowadzonych przez gminę Pieniężno. Temat został szczegółowo omówiony na 

Komisji, natomiast informacja została przekazana radnym na piśmie. 

Radna p. Wanda Kuca zapytała dlaczego w Pieniężnie po raz drugi z rzędu nie było 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy? 

Odpowiadając Burmistrz poinformował, iż takie pytanie pojawiło się na stronie 

internetowej i tam tez został umieszczona odpowiedź. Dlaczego nie było tego nie wie. 

Ponownie radna p. Wanda Kuca zapytała kto z ramienia Urzędu jest organizatorem? 

Burmistrz poinformował, że nie ma takiego organizatora ponieważ jest to inicjatywa 

odgórna. W roku ubiegłym we wrześniu był utworzony komitet organizacyjny i 

prawdopodobnie pojawił się problem z materiałami i kwestia wyjazdy po nie do Warszawy. 

Wszystko trzeba było zorganizować na swój koszt. Takie informacje przekazał Kierownik 

Domu Kultury. Burmistrz dodał, że spotkał się również z zarzutami, że to on nie wyraził 

zgody na zorganizowanie zbiórki, co jest nieprawda ponieważ zgodnie z Rozporządzenia 

Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie sposobów przeprowadzania zbiórek 

publicznych pozwolenia na przeprowadzenie takiej zbiórki udziela w drodze decyzji 

administracyjnej minister właściwy do spraw administracji publicznej. Zbiórek publicznych 

nie przeprowadza się w urzędach administracji publicznej. Mogą być przeprowadzane  m.in. 

w Domach Kultury, w świetlicach, na otwartej przestrzeni jak również sztab może 

funkcjonować w prywatnym domu. Natomiast nikt z taka prośbą się nie zwracał. Do tej pory 

robił to Dom Kultury natomiast wystąpiły jakieś nieporozumienia i Burmistrz dodał, że 

żadnych zakazów i nakazów nie mógł wydawać ponieważ opiera się to o ustawę o 

wolontariacie oraz ustawę o zbiórkach publicznych.  

Radna p. Wanda Kuca zwróciła uwagę, iż szkoda że akcja nie miała u nas miejsca i 

zapytała czy w roku przyszłym również nie będzie? 

 

 Burmistrz poparł zdanie radnej, natomiast jeżeli będą chętni to Burmistrz lokal 

udostępni zawsze.  

 

Radny p. Patryk Czyżykowski dodał, że w roku ubiegłym były zbiórki na rzecz  

p. Laseckiej-Sytczyk. 

 

Radna p. Wanda Kuca dodała, że zbiórki na rzecz p. Laseckiej wynikły w grudniu, 

natomiast zgłoszenia do WOŚP są zgłaszane do Warszawy kilka miesięcy wcześniej, kiedy 

sprawa Uli jeszcze nie była wiadoma. 

 

Ponownie głos zabrał radny p. Patryk Czyżykowski, który podkreślił, że w roku 

ubiegłym sami odstąpiliśmy, ponieważ Centrala w Warszawie na błędny adres wysłała 

wszystkie materiały i powstała konieczność, żeby to wszystko do warszawy zawieźć. Niestety 

po obliczeniu kosztów to w pieniężnie nawet takie kwoty nie były zebrane i by się nie 

opłacało. Czasami tez ciężko się zorganizować.  
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Radna p. Wanda Kuca dodała, że wszystkie gminy naokoło zorganizowały a w 

Pieniężnie niestety nie i troszkę dziwnie to wyglądało.  

 

Radny p. Grzegorz Klisz zapytał czy Sąd w Braniewie oraz wydział ksiąg wieczystych 

pozostały czy przeniesione? 

 

Radny p. Krzysztof  Kisiel poinformował, że wszystko pozostało tak jak do tej pory i 

w  takiej samej formie.  

 

 

8. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

9. Komunikaty. 

 

  Przewodniczący Rady poinformował, że Radni otrzymali zaproszenie do wzięcia 

udziału w światowym projekcie UNICEF-WSZYSTKIE KOLORY ŚWIATA. Z tej okazji w 

dniu jutrzejszym o godz. 15.45 w Szkole Podstawowej odbędzie się licytacja zrobionych 

przez dzieci laleczek. Licytacja jest zorganizowana na rzecz ratowania życia dzieci w Afryce.  

 

10. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady XXV 

Sesji Rady Miejskiej w dniu 17 stycznia 2013 r.  

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

Zbigniew Żyndul 

 

 

Protokołowała: 

 

Krystyna Szkólnik-Piotrkowska 

 

 


